
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN  
artikel 35 Reglement van Orde 

 

 
Aan de voorzitter van de raad 

 

Datum: 29 augustus 2022 

 

Onderwerp:  Toenemende armoede in gemeente De Bilt-Maartensdijk 
 

 

Vraag/vragen: 
Onder verwijzing naar de toelichting heeft de CDA-fractie de volgende algemene vragen over de 

toename van armoede en schulden en bestrijding ervan in de gemeente De Bilt: 
•  Gezien de ernst van de berichten in de krant, maar gebrek aan onderbouwing in het krantenbericht 

van wethouder Krischan Hagedoorn, vraagt de CDA-fractie de wethouder of hij de raad alsnog 

gedegen over de situatie kan informeren: zowel op korte, bondige wijze, als op hoofdlijnen met 
achterliggende stukken en cijfers, waarop de wethouder zich voor dit artikel en voor zijn uitspraken 

baseert? 
• Kan de wethouder beschrijven welke actieve verantwoordelijkheid en/of rol(len) hij in de aanpak 

van (verdere) armoede en het voorkomen van de toename van schulden bij de lage en 
middeninkomens voor zichzelf ziet? 

• De CDA-fractie vraagt de wethouder of hij reeds beschikbare informatie kan aanleveren aan de 

raad, vóór de vergadering van de raadswerkgroep Sociaal Domein van 8 september a.s., dus 
vooruitlopend op de beantwoording van alle schriftelijke vragen. 

 
De CDA-fractie heeft de volgende specifieke vragen ten aanzien van armoede en schulden: 

1. Kan de wethouder de toename in cijfers geven in de hoogte van de schulden en/of van het 

aantal mensen dat richting armoede en/of schulden gaat in De Bilt en per kern?  
2. Zo nee, wat is daarvan precies de reden (of zijn de redenen)? Welke informatie kan de 

wethouder hierover dan wel delen? 
3. Kan de wethouder aangeven welk bedrag de gemeente op dit moment extra uitgeeft en 

verwacht uit te geven de komende 3 maanden?  
4. Op welke manier(en) is de gemeente en wethouder proactief om inzicht te krijgen in het 

aantal mensen dat in de problemen dreigt te komen?  

5. Welke precieze stappen onderneemt de gemeente op dit moment om te voorkomen dat 
mensen in onze gemeente (nog een verdere) armoedeval  en (meer of voor het eerst) 

schulden krijgen? 
6. Welke stappen is het college en/of de portefeuillehouder hier voor de komende 3 maanden 

voornemens te ondernemen? Antwoord per groep: laag en midden inkomen. 

7. Met welke partijen in onze gemeente zit de wethouder op dit moment aan de tafel om een 
verdere armoedeval en/of schulden van genoemde groepen te voorkomen?  

8. Van welke initiatieven die in onze gemeente uitgevoerd worden is het college dan wel de 
portefeuillehouder (nog meer) op de hoogte, om eventueel bij aan te sluiten? 

 
De CDA-fractie heeft de volgende specifieke vragen over het informeren van de raad t.a.v. belangrijke 

informatie: 

9. Kan de wethouder zijn overwegingen delen om ondanks de ernst van de situatie de raad niet 
apart voor- of gelijktijdig in te lichten over de omvang van de geschetste ‘alarmerende 

situatie’’?  
10. Wat is de reden dat de wethouder tot op heden de raad niet geïnformeerd heeft met cijfers 

over de armoedeval en ondernomen acties? 



 

 

 
Toelichting: 

Op 25 augustus verscheen het krantenartikel 'In rijkste gemeente van Provincie Utrecht slaat armoede 

hard toe' in het AD. Hierin luidt wethouder Krischan Hagedoorn de noodklok. Hij geeft aan dat ‘we dit 
niet in ons eentje als gemeente kunnen oplossen’ en ‘we hebben hulp van het Rijk nodig om deze 

nieuwe armoede te bestrijden’. Op Twitter heeft de wethouder dezelfde signalen laten horen: ‘Kom op 
regering! In ons eentje redden wij het niet als gemeente’. 

 

De CDA fractie maakt zich - gelijk de wethouder - grote zorgen over de enorm toegenomen 
energiekosten, waardoor mensen die het voorheen (nog) redden nu in de problemen komen. Ook wij 

ontvangen diverse geluiden van burgers die hun boodschappen niet meer kunnen betalen, 
aanmaningskosten krijgen van energiebedrijven en snel(ler) in de schulden komen. En dan is het 

inderdaad nog geen winter. Op dit moment hebben wij echter nog geen informatie ontvangen van het 
nieuwe college, ook niet hierover.  

 

Deze vragen aan het college zijn tot stand gekomen op voordracht van commissielid Anjet Brouwer - 
van Dijken, tevens lid van de raadswerkgroep Sociaal Domein.  

 
Zie bijgevoegd de vragen. 

 
Ondertekening vragensteller:  

 
Raadslid Werner de Groot (CDA-fractie) 
 

 


